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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Melyek azok a települések, ahol nem megfelelő az 
ivóvíz minősége? – III." 

Lantos Csaba energiaügyi miniszterhez

„Melyek azok a települések, ahol nem megfelelő az ivóvíz minősége? – III.” címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Két alkalommal fordultam korábban a címben jelzett témájú írásbeli  kérdéssel Önhöz. Sajnos a
kérdésekre kapott válaszokat, amelyeket Koncz Zsófia írt, nem tudom elfogadni, mivel államtitkár
asszony arra hivatkozik, hogy tekintsem irányadónak a korábban adott válaszait.  A szóban fogó
kérdés  esetében ugyanakkor  nem kaptam még sem tőle,  sem miniszter  úrtól  olyan konkrét,  az
általam  kért  információkat  tartalmazó  választ,  amelyet  el  tudnék  fogadni.  Bízva  abban,  hogy
miniszter úr ezúttal személyesen válaszol, vagy az államtitkár figyelmét felhívja az írásbeli kérdés
megválaszolásával kapcsolatos kötelességeire, ismét Önhöz fordulok.

V. Németh Zsolt államtitkár úr a 17. alkalommal megrendezett Országos ügyfélszolgálati verseny és
értékesítési konferencia megnyitóján mondott beszédet. Ezen a rendezvényen az államtitkár többek
között arról beszélt, hogy az Európai Uniós csatlakozáskor 360 fölött volt azon települések száma,
ahol nem volt megfelelő az ivóvíz minősége, azonban ez a szám mára 14-re csökkent.

• Mely az a 14 település, ahol a kormány információi szerint nem megfelelő az ivóvíz 
minősége?

• Milyen lépéseket tesz a kormány annak érdekében, hogy az érintett 14 településen a 
meglévő problémákat mielőbb felszámolják?

• Az érintett településeken pontosan milyen problémák vannak jelen az ivóvíz minőségével 
kapcsolatban?

• Zajlik jelenleg az érintett 14 település valamelyikén a probléma megoldását célzó 
ivóvízminőség javító beruházás?

Válaszát előre is köszönöm!



Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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